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Fullmäktigemotion om kommunens frisbeegolfbanors avfallshantering 

Bakgrund: Frisbeegolf är en mycket populär gren i Finland och även i Kyrkslätt. Banor har hundratals 

besökare per dag. Banan i Vols upprätthålls och underhålls av Kyrkslätts frisbeegolfklubb (KDGC). 

Klubben har kontaktat vår kommun för att be om ett avfallskärl på parkeringsområdet samt 

tömningstjänst för den, eftersom klubben inte har tillräckligt med frivilliga för att gå runt och städa 

banan.  

Man har bett kommunen om avfallshantering för banorna men kommunen har svarat att det inte är 

möjligt för ungdoms- och idrottstjänsterna att ordna avfallshantering.  

För de som har grenen som hobby är naturen viktig och naturen är också en stor attraktionsfaktor 

för Kyrkslätt. Vi måste ta hand om naturen och se till att det inte samlas skräp i våra skogar. I detta 

fall är kostnaden verkligen liten i förhållande till det genmäle som vi får för pengen, att vi möjliggör 

att en gratis hobby kan utövas i naturen i vår kommun. 

Vi undertecknade kräver att Kyrkslätts kommun utan dröjsmål ordnar avfallskärl på kommunens 

frisbeegolfbanors parkeringsplatser och sörjer för tömningen av kärlen varje vecka så att vår natur 

hålls ren.  
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